

## **Company Summary**

At High Point, we bring over 15 years of extensive experience and expertise in the Saudi market, specializing in executing mega electro-mechanical projects for key accounts in both the government and private sectors. Our team members have a long-standing presence in the industry, ensuring a deep understanding of the Saudi market requirements and global standards of electro-mechanical systems.

With a proven track record of delivering successful projects, we have built a reputation for excellence, reliability, and customer satisfaction. Our team consists of highly skilled professionals who are well-versed in the intricacies of the electro-mechanical industry, constantly adapting to technological advancements and industry best practices.

We pride ourselves on our ability to provide high-quality solutions that align with the specific needs of our clients. Our comprehensive understanding of the Saudi market landscape allows us to tailor our services to meet the unique challenges and demands of the region while adhering to global standards of quality and performance.

At High Point, we are committed to delivering exceptional value to our clients through efficient project execution, meticulous attention to detail, and a focus on safety and compliance. Our goal is to be the preferred partner for all electro-mechanical requirements in the Saudi market, providing innovative and sustainable solutions that drive industry progress.

With our experienced team, in-depth knowledge of the Saudi market, and a dedication to meeting global standards, we are poised to make a significant impact in the electro-mechanical sector, delivering excellence and exceeding expectations.



## عن الشركة

في هاي بوينت، نجلب أكثر من ١٥ عاماً من الخبرة والتجربة الواسعة في السوق السعودية، المتخصصة في تنفيذ المشاريع الالكتروميكانيكية الضخمة في الحسابات الرئيسية في كل من القطاعين الحكومي والخاص. ولأعضاء فريقنا وجود طويل الأمد في هذه الصناعة، مما يضمن فهماً عميقاً لمتطلبات السوق السعودية والمعايير العالمية للنظم الالكتروميكانيكية.

وفي شركتنا، نحىن ملتزمون بتقديم قيمة استثنائية لعملائنا مىن خلال تنفيذ المشاريع بكفاءة، والاهتمام الدقيق بالتفاصيل، والتركيز على السلامة والامتثال. وهدفنا هو أن نكون الشريك المفضل لجميع المتطلبات الكهربائية — الميكانيكية في السوق السعودية، وأن نقدم حلولاً مبتكرة ومستدامة تدفع تقدم الصناعة، ونفخر بقدرتنا على توفير حلول عالية الجودة تتماشى مع الاحتياجات المحددة لعملائنا.

إن فهمنـا الشـامـل لمشـهـد السـوق السـعودية يسـمح لنـا بتكييـف خدماتنـا لمواجهــة التحديـات والمطالـب الغريــدة للمنطقــة مـــع الالتـزام بالمعاييــر العالميــة للنوعيــة والأداء.

وبفريقنـا المتمـرس، ومعرفتنـا العميقـة بالسـوق السـعودية، وتفانينـا فـي الوفـاء بالمعاييـر العالميـة، فإننـا علـى اسـتعداد لإحـداث أثـر كبيـر فـي القطـاع المقـاولات ، وتحقــق الامتىـاز وتحـاوز التوقعـات